

Package : 4D3N Tawau City & Semporna Islands Snorkeling

Tour Code : ABTW-SP03E
Minimum : 02 Pax
Type : Seat-in Basis











Day 1: Arrive in Tawau / Tawau City Tour / Transfer to Semporna (L)

Upon arrival at Tawau Airport, Meet and greet and proceed for Tawau City Tour while on your way to Semporna. The usual journey takes approximately 1-hour drive. Tawau City Tour brings you to visit Batu Bersusun (The Unique Rock Stone Formation), Teck Guan Cocoa Museum & Tawau Hill Park (Subject to your arrival time). Local Lunch will be served. Once reaching Semporna, you will check in to your accommodation. Free & easy for the day. Rest for the night.









Day 2: Bohey Dulang Hike / Mantabuan & Sibuan Island Explorer (L)

Meet at the jetty. You will make your way to Bohey Dulang Island by speedboat. The journey takes roughly 30 mins. Upon arrival, you can begin your ascent up the 353m long hike to the peak of the volcanic crater, where gorgeous vistas of the neighboring islands and lush turquoise water await you. Upon completing the hike, have an early lunch break with packed lunch. It's time to get back on the boat to your next stop at Mantabuan Island for your first snorkeling or diving session. Jump right into the clear blue waters where you may witness sightings of manta, devil and eagle rays as well as passing sea turtles. Continue to Sibuan Island, just next door, where you can relax and recharge on its sandy beach or enjoy a bit of snorkeling from the shoreline. Check with your guide about exploring the local Bajau Laut ('Sea Gypsies') village where you can find fishermen selling fresh coconut juice. Return to Semporna town. Rest for the night.









Day 3: Mataking & Timba Timba Island Explroer (L)

Meet at the jetty. Jump on board the speedboat to your first stop Timba Timba Island, an approximate 40 mins journey. After suiting up and a quick briefing, you're ready to begin your snorkel or dive session in Timba Timba's crystal-clear tropical waters where you may be lucky to see resting nurse sharks, barracudas and different types of eels. Enjoy your lunch break with a wholesome packed lunch. Next stop is Mataking Island where you can enjoy some of Sabah's best marine life in the form of both large schooling fish and incredible macro life, with two more boat snorkeling or diving sessions. Divers may even want to send a postcard from Malaysia's first Underwater Post Office, in the island's sunken shipwreck. Boat transfer back to Semporna town. Rest for the night.

## Day 4: Transfer from Semporna to Tawau Airport / Departure or Extend Tour (-)

Upon check out from your accommodation, you will be transferred to Tawau Airport for your flight. Bid goodbye to beautiful Semporna as you depart on your onward journey!

Meals	01 Lunch & 02 Packed Lunches
Include	Meals as Stated, Return Airport transfers (Tawau Airport – Semporna), 03 Nights Accommodation in choice of accommodation, 05 Boat Diving/Snorkeling sessions, Bohey Dulang Hike, Jetty Fees, Conservation Fees, Towel, Snorkeling Guide, Diving Equipment/ Snorkeling Equipment (Mask, Fins, Snorkel)
Accommodation (Twin/Triple Share)	Casa Casa / Lok10 Guesthouse / Amazing Rooms / Bay Inn Hotel / Moonlight Inn or Similar
Exclude	Alcoholic Drinks, Malaysian Tourism Tax (TTX), Personal Travel Insurance and Any Items Not Mentioned







配套名称:四天三夜斗湖市与仙本那跳岛浮潜游

配套代号 : ABTW-SP03E

最少人数 : **两人** 

配套类型 :拼团(非私人团)









第一天:抵达斗湖/游览斗湖市区/送往仙本那(午餐)

抵达斗湖机场后,迎接并在前往仙本那的途中进行斗湖城市之旅。通常的车程大约需要1小时。斗湖城市之旅将带您参观 Batu Bersusun(独特的岩层)、德源可可博物馆和斗湖山公园(取决于您的抵达时间)。将提供当地午餐。到达仙本那后,您将办理入住手续。这一天自由活动。休息一晚。









第二天:珍珠岛/邦邦岛/军舰岛(午餐)

在码头集合后,您将乘坐快艇前往珍珠岛。这段船程大约需要30分钟。抵达后,您可以开始攀登长约353米的火山口山坡,那里将有令人叹为观止的美景,可以俯瞰邻近岛屿和翠绿的湛蓝海水。完成徒步旅行后,您可以享用午餐并好好休息片刻。接下来,上船前往曼达布安岛,进行您的第一次浮潜或潜水活动。跳入清澈的蓝色海水中,您可能会目睹蝠鲼、魔鬼魟和鹰魟,以及海龟。继续前往附近的军舰岛,在那里您可以在沙滩上放松休息或者在海岸线上进行一些浮潜活动。与您的导游确认是否可以探索当地吉普赛人的村庄,您可以在那里买到新鲜的椰子汁。过后,您将会返回仙本那镇。









第三天: 马达京岛 / 汀巴汀巴岛 (午餐)

在码头集合后,您将乘搭快艇前往汀巴汀巴岛,大约40分钟的航程。上岛后,您将佩戴浮潜或潜水装备后,您即可汀巴汀巴岛的清澈热带海水中开始您的浮潜或潜水。幸运的话,您就会有机会看到猫鲨、梭鱼和不同类型的鳗鱼。接下来,您可享用一顿丰盛的午餐并休息。接下来的目的地是马达京岛,您可以在这里欣赏沙巴最优美的海洋生物,包括大群的鱼类和令人难以置信的微观生物,同时还有两次船潜和潜水的机会。假如您热爱潜水,您可以在该岛上的沉船残骸中寄出一张明信片,因为马来西亚第一个水下邮局就在这片海域!最后,您将搭乘快艇返回仙本那镇。

## 第四天: 从仙本那前往斗湖机场/离开斗湖市或延长旅程(-)

在退房后,您将被送往斗湖机场乘坐航班。在您启程前往下一个目的地之际,向美丽的仙本那告别!

膳食	01 午餐 & 02 盒装午餐
行程包括	上述膳食、往返机场接送(斗湖机场 - 仙本那)、03 晚住宿选择、05 次船潜/浮潜课程、Bohey Dulang 登山行、码头费、保护费、毛巾、浮潜指南、潜水设备/浮潜设备(面镜、脚蹼、通气管)
<b>酒店住宿</b> (二人/三人供房)	Casa Casa / Lok10 Guesthouse / Amazing Rooms / Bay Inn Hotel / Moonlight Inn 或同级
行程不含	酒精饮料、马来西亚旅游税 (TTX)、个人旅行保险和任何未提及的项目



